
P R O T O K Ó Ł  Nr  1/2018
z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 27 listopada 2018 r.

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej:

1.2.1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji
1.2.2) Wojciech Wojtkowski
1.2.3) Roman Pawłowski
1.2.4) Irena Wakuluk

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1 Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji,
1.2.5) Mieczysław Bartosiuk
1.2.6) Aleksander Putko
1.2.7) Grzegorz Wiktoruk

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej:

1 Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji
1.2.8) Izabela Marzena Jurczak
1.2.9) Jerzy Olesiuk
1.2.10) Tomasz Leoniuk
1.2.11) Zenon Podbielski
1.2.12) Aleksander Dubiński
1.2.13) Włodzimierz Bondarenko
/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
4/ Pani Katarzyna Kruszewska,

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  –
Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie
zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia.

Uwag do proponowanych zmian w porządku posiedzenia nie wniesiono.

Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku
posiedzenia.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za,  w obecności 15 członków
Komisje przyjęły porządek posiedzenia.

 Porządek posiedzenia:



1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach:
1) Przyjęcia  wieloletniego  programu  współpracy  Gminy  Nurzec-Stacja  z

organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego.

2) Wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty.

3) Zmiany w budżecie gminy na 2018 r.
4) Stawek podatku od nieruchomości.
5) Zwolnień z podatku od nieruchomości.
6) Zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie Nurzec-Stacja.

2.  Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu 1-go:

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia  wieloletniego  programu  współpracy  Gminy
Nurzec-Stacja  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski - Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do projektu  uchwały  w  sprawie przyjęcia  wieloletniego  programu
współpracy  Gminy  Nurzec-Stacja  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za,  w obecności 15 członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  przedstawiony  projekt  uchwały  w  sprawie przyjęcia
wieloletniego programu współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.
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Do p. punktu 2-go:

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty omówiła Pani Katarzyna Kruszewska.

Po szczegółowym przeanalizowaniu projektu uchwały i wysłuchaniu wyjaśnień Pana Piotra
Jaszczuka, Pani Marii Szatyłowicz, Pani Katarzyny Kruszewskiej   

 Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty.

W  wyniku  jawnego  głosowania  8  głosami  za,  4  głosami  przeciw,  3  głosami
wstrzymującymi w obecności 15 członków, Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w
sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz
ustalenia stawek tej opłaty.
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Do p. punktu 3-go:

Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2018 rok omówiła Pani  Maria
Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za,  w obecności 15 członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018
rok.
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Do p. punktu 4-go:

Projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości omówił Pan Piotr Mudel –
inspektor ds. podatków.

D y s k u s j a:

Radna,  Pani  Irena Wakuluk – zapytała,  dlaczego stawki  podatku zaproponowane w projekcie
uchwały wzrastają o wyższą kwotę aniżeli stawki Ministra Finansów?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił, że Minister Finansów określa górne stawki i stawki te są
pułapem do ustalenia subwencji. Obniżona stawka podatku skutkuje niższym dochodem własnym
i o tę samą  kwotę niższą subwencją.

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  zapytał,  jak  w  poprzednich  latach  kształtowała  się  różnica  w
otrzymanej subwencji w związku z niższą stawką podatku?

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że obniżone stawki podatku wpływają na
zmniejszenie dochodów własnych, a jednocześnie o taką samą kwotę obniżona jest subwencja
wyrównawcza. 

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w wersji przedstawionej
przez Wójta Gminy.

W  wyniku  jawnego  głosowania  5  głosami  za  pozytywnym  zaopiniowaniem
proponowanych stawek,  4  głosami  przeciw,  6 głosami  wstrzymującymi,  w głosowaniu  udział
brało 15 radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały omawiany projekt uchwały.
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Do p. punktu 5-go:

Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości omówił Pan Piotr Mudel
– inspektor ds. podatków.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie opinię do projektu uchwały w wersji przedstawionej
przez Wójta Gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych, komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od
nieruchomości .
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Do p. punktu 6-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  sołtysów  i  rad  sołeckich  w  Gminie
Nurzec-Stacja omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

Po szczegółowym przeanalizowaniu i wysłuchaniu wyjaśnień Przewodniczący posiedzenia
Pan Jan  Szpański  poddał  pod głosowanie opinię  do  projektu uchwały w sprawie  zarządzenia
wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie Nurzec-Stacja w wersji przedstawionej przez Wójta
Gminy.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15
radnych,  komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w sprawie zarządzenia  wyborów
sołtysów i rad sołeckich w Gminie Nurzec-Stacja.
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Do punktu 2-go:

Sprawy różne i wolne wnioski.

Radny, Pan Aleksander Putko – zapytał, kiedy zostanie wybudowana droga Klukowicze-Stołbce?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – w 2019 r. nic nie będzie wykonane na tej drodze.

Radny, Pan Aleksander Dubiński – poinformował, że pracownik PUK nie przyjmuje wszystkich
odpadów w punkcie zbiórki np. lodówki bez agregatu.

Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  –  poinformował,  że  zgodnie  z  przepisami  sprzęt  elektroniczny
przekazywany do punktu zbiórki musi być kompletny.

Radny, Pan Wojciech Wojtkowski  – zapytał,  dlaczego pracownik w punkcie zbiórki  odpadów
odnotowuje, kto przywozi odpad?



Pan Piotr  Jaszczuk – Wójt  –  poinformował,  że  w punkcie zbiórki  odpadów, może przekazać
odpad osoba, która jest ujęta w systemie.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy byłaby możliwość ustawienia kosza na przystanku PKS
w Tymiance?

Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  –  poinformował,  że  kosz  zostanie  ustawiony  na  przystanku  w
Tymiance.

Radna, Pani Irena Wakuluk – wnioskowała o uruchomienie sanitariatów w rejonie dworca PKP
lub parku.

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – po zakończeniu remontu i otwarcia biblioteki w budynku dworca
będą również sanitariaty dostępne dla podróżnych. Mamy problem z udostępnieniem sanitariatów
w  soboty  i  święta.  Rozważaliśmy  zakup  toi  toi,  po  dokonanym  rozeznaniu  ustaliliśmy,  że
miesięczny koszt za ustawienie toi wynosi około 15 tys. zł, plus opłata za zniszczenie.

Radny,  Pan  Tomasz  Leoniuk –  poinformował,  że  skoro  autobus  szkolny  jest  opłacony przez
gminę, to dlaczego kierowca sprzedaje bilety dla mieszkańców?

Pan Piotr  Jaszczuk – Wójt – wyjaśnił,  że  dzieci dowożone są autobusami PKS na podstawie
biletów miesięcznych. Mieszkańcy mogą korzystać z autobusu lecz muszą wnosić opłaty.

Radna,  Pani  Izabela  Marzena  Jurczak  –  zapytała,  czy  będzie  kontynuowana  budowa  drogi
Żerczyce – Nurczyk?

Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  –  poinformował,  że  był  składany  wniosek  na  dofinansowanie  do
budowy tej  drogi,  lecz starostwo nie otrzymało wsparcia finansowego, dlatego w najbliższym
czasie zadanie nie będzie realizowane.

Radny,  Pan  Aleksander  Putko  –  zapytał,  czy  będzie  coś  robione  na  drodze  Klukowicze  –
Wyczółki?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt – poinformował, że my w swoim budżecie przewidzieliśmy kwotę 200
tys.  zł  na budowę odcinka drogi  Klukowicze – Wyczółki.  Starostwo nie ma zabezpieczonych
środków finansowych na ten  cel,  dlatego  trudno jest  przewidzieć  czy  realizacja  tego  zadania
nastąpi.

Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący obrad::

Eugenia Naumiuk           Jan Szpański


